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ACTA NÚM. 64  DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL D’ALZIRA  

  

           Al Saló de Plens de l’Ajuntament d’Alzira, a les 18.07h del 7 de febrer de 2022, prèviament 

convocats dins del termini i la forma corresponents, es reunixen per tractar els assumptes inclosos en 

l’orde del dia, en segona convocatòria, els i les membres del Consell Escolar Municipal (CEM) 

d’Alzira que s’indiquen a continuació:  

  

ASSISTENTS:  

  

President 

Diego Gómez i Garcia   President 

 

 

Vocals   

Josep Casanova Sánchez  Intersindical Valenciana 

Ana del Carmen Soler Viñals USO-CV 

Francisca Ma. Bartolomé   FSIE 

Ma. José Serrano Valverde  FSIE 

Raquel Oltra Casanoves  AMPA C. Sagrada Familia 

Jaime Rosell Marín   AMPA CEIP Vte. Blasco Ibáñez 

Ma. Antonia del Llano Lerma AMPA CEIP Ausiàs March 

Ma. Pilar Marzal Penalba  AMPA IES Rei en Jaume 

Maria Calvo Palomares  Regidora delegada 

Rosa Ahuir Navalón   Representant directors/es dels centres públics 

Ma. Julia Boquera Fontana  Representant directors/es dels centres públics 

Puri Martínez Giner   Representant directors/es dels centres concertats 

 

Auxiliar de la secretària 

Sergio Piera Pérez 

 

ABSENTS: 

Josep Antoni Mascarell Roca Intersindical Valenciana 

Isabel Magalló Albert  CCOO-PV 

Desamparats Benavent Furió  CCOO-PV Sindicat  

Maika Sanchis Botija  AMPA CEE Carmen Picó 

M. Soledad Benito Abello   AFA CEIP F. García Sanchiz 
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Andreu Boix Mecinas  AMPA C. Xúquer Centre Educatiu 

Esther Tortosa Verdejo  AMPA CEIP Tirant Lo Blanc 

Ma. José Magraner Sierra  AMPA C. La Purísima 

Dària Ull Martínez   AMPA IES J.M. Parra   

Elena Maria Lloret Rico  Associació d’Alumnes CFPA Enriv Valor   

Rosa Mari Juan Pla   Associació de Veïns de l’Alquerieta 

Albert Roca Peralta   Associació de Veïns Sants Patrons-Les Basses-Sant Judes 

Ignacio Martínez Arrue  Representant de l’Administració educativa 

 

 

1. APROVACIÓ DE L’ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ DEL 9 DE NOVEMBRE DE 2021.    

 

S’aprova l’acta per unanimitat. 

 

2. CANVI DE NOM DE L’ESCOLETA INFANTIL MUNICIPAL LLEPOLIES.  

 

Diego Gómez explica que el passat 19 de gener de 2022, la Junta de Govern Local va acordar el 

canvi de denominació específica de l’Escola Infantil de primer cicle codi 46027221, fins ara 

“Llepolies” de titularitat de l’Ajuntament d’Alzira. 

 

Segons l’informe de la Directora de les Escoletes Municipals, la denominació específica que ha 

tingut fins ara, se considera inapropiada donada la qualificació i finalitat del centre segons la 

legislació vigent en atenció al nivell educatiu i a la pròpia proposta pedagògica que impregna 

este cicle.   

 

S’acorda que la nova denominació específica de l’escola infantil primer cicle de titularitat de 

l’Ajuntament d’Alzira amb codi 46027221 siga: LLORENÇ GIMENEZ, contacontes. 

 

3. CANVI DE NOM DEL CEIP FEDERICO GARCÍA SANCHIZ 

 

Diego Gómez explica que, com ja es va explicar en la sessió del CEM del 9 de novembre, 

s’havia iniciat el procediment de canvi de nom del CEIP Federico García Sanchiz. El motiu , es 

deu a un escrit presentat per la Conselleria, on es sol·licitava a l’Ajuntament, en compliment  de 

les lleis 14/2017 i 40/2015 que, en el termini de 15 dies, informe dels tràmits i les  mesures 

realitzades per tal de donar compliment al que disposa l’article 39 de la Llei 14/2017. 
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Per tot açò, i tenint en compte l’article 5.8 del Decret 253/2019, de 29 de novembre, el Consell 

Escolar Municipal va aprovar que fora el Consell Escolar del CEIP Federico García Sanchiz qui 

proposara un nou nom per al seu centre i que elevara dita proposta al Consell Escolar Municipal.  

 

Aleshores, el Consell Escolar del CEIP Federico García Sanchiz informa que en la sessió 

celebrada el 15 de desembre de 2021 es va aprovar realitzar una votació entre les dos propostes 

majoritàries presentades per la comunitat educativa. Una vegada feta la votació informatitzada, 

la proposta majoritària ha estat CEIP Vall de la Casella. 

 

El Consell Escolar Municipal d’Alzira aprova per unanimitat sol·licitar el canvi de la denominació 

específica del CEIP Federico Garcia Sanchiz, a fi que passe a denominar-se CEIP Vall de la 

Casella. 

 

4. PLA MUNICIPAL D’ABSENTISME ESCOLAR. 

 

Diego Gómez cedix la paraula a Sergio Piera qui explica que la ciutat d’Alzira té un Pla 

d’Absentisme Municipal, aprovat pel Ple Municipal el 26 de juliol de 2017. Este pla va estar 

elaborat per totes les parts implicades, tant pel personal tècnic de l’Ajuntament com per part de 

tots els directors i directores d’Alzira dels centres públics i concertats d’infantil, primària i 

Secundària Obligatòria.  

 

El passat 8 de novembre de 2021, es va publicar la Resolució de 29 de setembre, de la directora 

general d’Inclusió Educativa, per la qual s’estableix el protocol d’actuació davant situacions 

d’absentisme escolar en els centres sostinguts amb fons públics de la Comunitat Valenciana que 

imparteixen ensenyament obligatoris i Formació Professional Bàsica. 

 

Per tant, ara es tracta de adaptar el Pla Municipal a este protocol. La inspecció educativa ja va 

fer a setembre una reunió amb els directors i les directores i tractaren el tema de l’absentisme, i 

en gener, es va reunir el personal tècnic de Serveis Socials i d’Educació amb la inspecció 

educativa per tractar també este tema. Esta prevista la realització d’una reunió amb totes les 

parts implicades per anar concretant. 

 

No obstant, d’esta resolució podem destacar el següent: 
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- Concreta molt les funcions a realitzar dins del centre: què ha de fer l’equip directiu, el 

professorat, el tutor o tutora, la direcció d’estudis... 

- Els casos catalogats com a greus  o crònics es traslladaran per part de la direcció del centre 

al Consell Escolar Municipal, perquè les persones responsables siguen coneixedores i 

s’inicien les accions corresponents en el seu mar de competència.  

- La direcció del centre comunicarà al Ministeri Fiscal els casos que no s’hagen pogut solventar. 

 

Mentre acabe de concretar-se tot el protocol d’absentisme, els centres i l’Ajuntament continuen 

treballant per poder minimitzar esta problemàtica educativa i social. Durant el curs 2021-2022 

s’han comunicat 86 casos de tots els nivells educatius, l’equip de serveis socials ha informat ja 

per escrit de 43 actuacions realitzades. A més a més, cal mencionar que tenim com a mínim 10 

casos d’absentisme de persones que no estan a la localitat d’Alzira des de fa anys.  

 

Anirem informant al CEM d’este tema. 

 

5. ACTIVITATS EXTRAESCOLARS PER A CENTRES EDUCATIUS D’INFANTIL 2N CICLE I 

PRIMÀRIA AMB JORNADA INTENSIVA.  

 

Diego Gómez cedix la paraula a Sergio Piera qui explica que la regidoria d’Educació col·labora 

en l’oferta d’activitats extraescolars que ofereixen els centres educatius que tenen jornada 

intensiva. 

 

En concret l’Ajuntament oferta tres tipus de taller als centres educatius: taller de reciclatge, taller 

de teatre i taller d’arts plàstiques. D’estos tallers, cada centre elegís dos per impartir-se en el seu 

centre i l’horari s’adapta a les necessitats del centre. 

 

Estos tallers van a ser licitats en breu per part de l’Ajuntament per a programar el curs 2022-

2023, i se’ls ha oferit als centres educatius la possibilitat de proposar nous tallers per incloure-los 

en la licitació. Ara bé, els centres sols podran escollir dos tallers dels diferents proposats. Cal 

recordar que l’Ajuntament complementa l’oferta de tallers dels centres de jornada intensiva, però 

no la substitueix. 
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6. PRECS I PREGUNTES 

 

Diego Gómez, respecte a la sol·licitud de modificació del calendari escolar, explica que fou 

presentada el 10 de novembre de 2021 en la Conselleria, però que a dia de hui no hi ha cap 

resposta part per de la Conselleria. Intentarà ficar-se en contacte amb el departament 

corresponent per vore en quin estat es troba dita sol·licitud. 

 

Rosa Ahuir, sol·licita la paraula per llegir un escrit dels directors i les directores  dels centres 

públics d’infantil i primària: 

 

 Reunits el passat dimarts, dia 2 de febrer, en sessió de coordinació de treball, els 

director/es dels centres públics d’Educació Infantil, Primària i Educació Especial de la 

localitat, al Centre Comarcal d’Educació Especial Carmen Picó, dins dels temes 

tractats en l’ordre del dia, acordàrem presentar al Consell Escolar Municipal el 

present escrit per a que s’adjunte a l’acta de la reunió d’avui, dia 7 de febrer i que a 

continuació passe a llegir: 

 

Els directors i directores dels centres públics d’Educació Infantil, Primària i Educació 

Especial volem manifestar el nostre descontent en la gestió del manteniment de 

centres que per part de la Regidoria de Serveis Públics de l’Ajuntament s’està 

realitzant pels següents motius: 

 

1.  El pressupost destinat al manteniment dels centres educatius públics és insuficient 

per a cobrir les necessitats de les Escoletes Municipals i centres d’Educació Infantil i 

Primària. 

2. El procés de resolució de les tasques de manteniment actualment és molt lent. 

3. Les comunicacions escrites a través de la seu electrònica que cursem els 

directors/es dels centres a l’Ajuntament per a sol·licitar tasques de manteniment en el 

centre, no reben resposta escrita cap als centres indicant-nos quan i com de manera 

efectiva es van a realitzat per part de l’Ajuntament. 

4. Sol·licitem dels responsables de la gestió de manteniment, una major sensibilització 

per a que siga aquesta efectiva i que done resposta a totes les tasques de 

manteniment. Els edificis van presentant cada dia pitjor estat i cal tenir en compte 
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que diàriament són ocupats pels nostres xiquets/es – que també formen part de la 

ciutadania d’Alzira com a ciutat acollidora de la Infància. Considerem que és 

important  que s’atenguen no sols les avaries urgents de manteniment sinó que es 

done resposta a totes aquelles que fan que els edificis que ocupen els nostres 

escolars, siguen llocs segurs i amb entorns d’aprenentatge de qualitat amb els 

ambients el més agradables pel que fa a la conservació i manteniment del centre. 

 

Actualment els directors/es hem de fer front a abastir i pagar tasques de 

manteniment que són pròpies de l’Ajuntament i no del centre però que per la 

seguretat dels nostres alumnes les hem de plantejar i dur-les a terme quan en realitat 

ha de ser l’Ajuntament el que les ha de realitzar en temps i en forma adequada. 

 

Diego li respon que els contestaran per escrit. 

 

Pilar Marzal pregunta per la construcció de l’IES Rei en Jaume. Diego explica el col·legi 

d’arquitectes va presentar un recurs contra la licitació pública i que ha paralitzat tot el 

procediment durant 9 mesos. Ara teòricament ja s’ha solventat el “problema” i s’està en la fase 

de valoració tècnica dels projectes presentats per a la seua aprovació 

 

Jaume Rosell comenta que en el Consell de Participació Ciutadana es va explicar que Alzira 

anava a rebre 150.000 € per participar en la convocatòria de l’Agenda Urbana. Aleshores, Jaume 

sol·licita saber en quin punt ens trobem i que es va a fer. 

 

Diego explica que efectivament l’Ajuntament d’Alzira s’ha presentat a la convocatòria de 

l’Agenda Urbana. Fins a setembre, hi ha de temps per a presentar una memòria d’activitats a 

realitzar a la nostra localitat, i que en estos moments estan en la fase de diagnosi. Després es 

donarà informació a la ciutadania i les associacions per a que puguen opinar i participar en el 

programa d’actuacions que l’Ajuntament presentarà tenint en compte esta fase de diagnosi.  

 

Sergio Piera sol·licita la paraula per explicar dos punts: 

 

- Respecte a l’escolarització de fora de termini, este mateix matí s’ha resolt la sol·licitud núm. 

314. Són moltíssimes les sol·licituds que s’han rebut una vegada finalitzat el procediment 
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d’admissió del curs 2021-2022. La inspecció educativa ens ha comunicat que ja no queden 

vacants en infantil 5 anys ni en 1r de primària. Per tant, en breu, es procedirà a realitzar 

augments de ràtio. 

 

- La Junta de Govern Local acaba d’aprovar la convocatòria de subvencions a activitats 

escolars. Segons el punt 8 de les bases reguladores d’estes subvencions, la Comissió de 

Valoració i Estudi estarà formada per la regidora d’Educació, i dos representants del Consell 

Escolar Municipal. Aleshores sol·licita si es vos elegir en este sessió a estos representats. Es 

presenten voluntàries Maria Antonia del Llano i Rosa Ahuir. 

 

I sense  més, finalitza la sessió a les 19.09 h. 

 


